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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS #6/2023 
 

Paikka ja aika: Teams 16.10.2023 klo 14:03-15:15 
Läsnä: Heikki Tuominen (pj), Tomi Laitinen (14:08), Teemu Maaniitty, Jyri Lehto, Jukka Husari, Elina Mannila, Noora 

Rajala, Jarkko Iivarinen (siht) 
 
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14:03 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (28.8.2023) pöytäkirja.  

 
4. Jäsenasiat 

- Jäsenmaksulaskujen tilanne 
o Maksuja on tullut tasaiseen tahtiin, käydään tarkemmin läpi kokouksessa #7/2023 
o Muistutuslaskuja lähetetään tarpeen mukaan 

- Yksi varsinainen jäsen oli pyytänyt eroa jäsenyydestä. Ero hyväksyttiin: 
o Heidi Vilpas 

- Yhdistyksen sääntöjen mukaan jäsen voidaan erottaa, mikäli hän ei ole kolmena peräkkäisenä vuotena 
kehotuksesta huolimatta suorittanut jäsenmaksuaan. Käsiteltiin seuraavien henkilöiden 
jäsenmaksurästejä: 

o Ilpo Hovi (ISSHP), 2v, maksamatta 2021 lähtien 
▪ Jäsenmaksua ei ole saatu 
▪ Erotettiin jäsenyydestä. 

o Miia Pitkonen (HUS), 2v, maksamatta 2021 lähtien 
▪ Lasku lähetetty uuteen sähköpostiin 29.8.  
▪ On maksanut rästit syyskuussa. 

o Matti Kortelainen (KYS), 2v, maksamatta 2021 lähtien 
▪ Lasku lähetetty UEF:n sähköpostiin eräpäivällä 31.10. 
▪ [Tilannepäivitys kokouksen jälkeen: Matti ilmoitti maksaneensa.] 

o Eveliina Vesinen (HUS), 3v+, maksamatta ainakin 2020 lähtien 
▪ On maksanut rästit. 

- Jäseniltä on tullut palautetta, että jäsenmaksulaskujen lähetys kesäkuun lopulla on hankalaa, sillä 
sähköpostiviesti voi hautautua loman aikana sähköpostin uumeniin. Keskustelua jäsenmaksulaskujen 
mahdollisesta aikataulun muuttamisesta. 

o Päätettiin siirtää jäsenmaksulaskujen lähetys vuodesta 2024 alkaen tammi-helmikuulle  
▪ Maksumuistutukset esim. elokuussa 
▪ Maininta tuiketiedotteeseen #2/2023 

 
5. Matka-apurahat 

- Yksi EANM-apurahan ehdollisesti saanut henkilö perui esityksensä, jolloin ei täyttänyt enää apurahan 
myöntökriteeriä. 

- Matkakertomuksia on saapunut 4 kpl julkaistavaksi Tuiketiedotteessa #2/2023: 
o EANM: Laura Kääriä, Tommi Noponen, Tiina Saarimäki 
o MDS: Imran Waggan 
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- Sanna Rajala sai palkinnon EANM ’23 palkinnon parhaasta e-posterin esityksestä technologists-sarjassa 
otsikolla: ”Decontamination of Lu-177-PSMA and Tc-99m-Pertechnetate Spills from Laboratory Floor: 
Comparing Four Cleansing Agents”. 

- SSCPN:n apurahojen myöntämisen linjauksesta oli keskustelua. Ovat myöntäneet hyvin apurahoja. 
Seurataan tilannetta, että tiukentavatko myöntökriteerejä. 
 

6. Kerhojen ja delegaattien kuulumisia 
- Käytiin fyysikko-, kemisti-, lääkäri- ja hoitajakerhon tilanne läpi 

o Lääkärien Whatsapprinki on perustettu, kaikki kanavalle hyväksytyt voivat kutsua 
o Sairaalafyysikot ry:n koulutuspäivät oli 12.-14.10. Kuopiossa, n. 90 osallistujaa 
o Hoitajakerho saattaa saada vetäjän piakkoin  
o Marras-joulukuussa tulee Turkulaisten järjestämä webinaari, edellinen oli elokuussa 

Kuopiolaisten järjestämänä 
- EANM pyysi 16.10. mennessä kommentteja käsikirjoituksesta: ”Consensus document of the EANM on 

the use of [18F]-FDG-PET/CT in fever of unknown origin and inflammation of unknown origin”. 
Käsikirjoitus on jaettu jäsenille 26.9. ja pyydetty lähettämään kommentit suoraan EANM:n delegaatti 
Hanna Mussalolle 10.10. mennessä. 

- EANM pyysi 24.10. mennessä kommentteja ohjeluonnoksesta: ”EANM guidance document: Dosimetry 
for first-in-human studies and early phase clinical trials”. Luonnos jaettiin Mikko Hakulisen kautta 
fyysikkokerholle ja pyydettiin lähettämään kommentit suoraan Hanna Mussalolle 19.10. mennessä. 

- EANM pyysi 31.10. mennessä kommentteja ohjeluonnoksesta: ”Imaging of peritoneal metastases of 
ovarian and colorectal cancer: joint guidelines of ESGAR, ESGO, ESUR, PSOGI and EANM”. Luonnos jaettiin 
jäsenille ja pyydettiin lähettämään kommentit suoraan Hanna Mussalolle 27.10. mennessä. 

- Pohdittiin, miten käsikirjoituksia kannattaisi jakaa jäsenille. Kaikille vai kerhoille? 
o Hanna saa vähän ehdotuksia jäseniltä. Näkee käsikirjoitusten jaon koko jäsenistölle hyväksi 

toimintatavaksi. 
o KYS:llä on viikottain lääkärien palavereja, käyvät läpi myös LRY:n jäsenille jaettuja käsikirjoituksia 
o Jatkossa saateviestissä voisi ehdottaa, että käsikirjoituksia käytäisiin läpi sairaaloissa esim. 

osastopalavereissa tai eri tiimien kokoontumissa. 
o Jaetaan käsikirjoitukset jatkossakin lähtökohtaisesti kaikille jäsenille. Hyvin suppean aihepiirin 

käsikirjoitukset jaetaan vain sopivalle kerholle. 
- Tieteellisten seurain valtuuskunta: Ehdotus kotimaisten tiedelehtien rahoitukseksi (21.8.2023). Aineisto 

jaettiin 3.10. hallitukselle luettavaksi 
o Vastausten aikaraja oli 29.9. 
o Käytiin ehdotusta läpi. 
o Aineisto oli jaettu kokouskutsun liitteenä (2 PDF-dokumenttia suomeksi ja 2 ruotsiksi). 
o Rahoitus on haastava aihepiiri, mutta toiminta on syytä turvata. 

 
7. Tulevia koulutustapahtumia 

- Radiofarmasiapäivä oli Helsingissä 12.10.2023 
o Osallistujia oli 32, tulos kohtuullinen mutta enemmänkin olisi mahtunut 
o Keskustelua oli syntynyt 
o Noora pääsi paikalle, koulutuspäivä oli ollut hyvä ja mielenkiintoinen 
o Keskustelua heräsi mm. eroista toimintatavoissa sairaaloiden välillä 
o Paikalla oli myös Fimean ja STUK:n edustajia 
o Tuloksen pitäisi olla jotakuinkin ±0 € 
o Jukka/Noora laatii pienen kirjoituksen Tuiketiedotteeseen #2/2023, myös kiitokset GE:lle 
o Säteilysuojelun täydennyskoulutusta 3h 

▪ osa osallistujista haluaa osallistumistodistuksen, LRY laatii 
- Isotooppipäivät Tampereella to-pe 23.-24.5.2024 Tampere-talolla 

o Gröhniltä/Hakuliselta Kuopiosta tuli viestiä, että röntgenhoitajilla olisi kiinnostusta järjestää 
hoitajakerhon koulutusta päivää ennen Isotooppipäiviä. Jukan kanssa on kuulemma jo viestitelty. 
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KYS:n Jarna Pekkarinen olisi innokas ottamaan vastuuta järjestelyistä Jukan kanssa. Hallituksen 
linjausta: 

▪ LRY ei varaa tiloja kerhoille isotooppipäiviä edeltävälle koulutuspäivälle 

• kerhot vastuussa tilojen varauksesta ja kuluista itsenäisesti 

• kerhot linjaavat osallistumisesta itse 

• LRY tukee kerhoja tiedotuksen keinoin 
o Hoitajien webinaaria on pohdittu Jukan ja Jarnan toimesta, aikataulu kerhojen oman toiveen 

mukaan (esim. isotooppipäivien läheisyydessä) 
o Yleensä on löytynyt ilmaisia luentotiloja. Mikkelissä LRY tarjosi tilavuokrat. 
o Jatkossa voisi harkita (2025 alkaen), että ohjelmaan varattaisiin kullekin kerholle (niiden 

halutessa) sessio heidän omalle ohjelmalle. 
- Tulevat isotooppipäivät  

o 2025: Jyväskylä? (tai Vaasa/Seinäjoki?) 
▪ [Tilannepäivitys kokouksen jälkeen: Jyväskylä suostui pitämään Isotooppipäivät 2025.] 

o 2026: Oulu 
o 2027: Hämeenlinna 

 
8. Muut asiat 

- 4.-5.12.2023 on Kööpenhaminassa SSCPN:n hallituksen kokous yms. paikalle on kutsuttu delegaatit 
(LRY:n Jukka + SKLFY:n Tomi) ja puheenjohtajat (LRY+SKLFY). Tomi edustaa myös LRY:tä. 
Toimintakertomus Jarkolta Tomille. Alan lehden editorial board kokoontuu samassa tapahtumassa, 
selvittävät yhteistyökuvioita ja verkostoituvat pohjoismaiden kansallisten yhdistysten kanssa. 

- ICD10 (v.1996) -> ICD11 keskustelutilaisuus oli, johon Heikki ja Tomi osallistuivat. Tilaisuudessa esiteltiin 
käännöstyötä, jossa konekäännökset jaetaan kansallisille toimijoille, jotka valitsevat sopivimmat termit. 
Käännettäviä termejä yli 100 000. WHO:n jäsenmaissa pakollinen tehtävä. Jokaiselle kielelle yksi termistö 
(joten esim. Ruotsin ja Suomen ruotsinkielinen versio on sama). LRY:n rooli jatkossa ei ole keskeinen. 

- Hallitukselta tulee pienet terveiset EANM:n reissusta Tuiketiedotteeseen #2/2023 
- Hallitus oli heinäkuussa ilmoittautunut 11.-12.12. Belgiassa pidettävään EIBIR/EANM/EFOMP 

yhteisprojektin (SIMPLERAD) tulosten julkistamistilaisuuteen. Projektissa kartoitettiin Euroopan tasolla 
radiolääkkeiden käyttöönottoon liittyviä lainsäädännön ja säteilysuojelun asettamia esteitä. Projektin 
tuloksena julkaistaan suosituksia ja ohjeita uusien radiolääkkeiden käyttöönottoon. Tavoitteena oli 
yhdenmukaistaa ja parantaa laatuun ja turvallisuuteen liittyviä tekijöitä. Julkistustilaisuuden 
osallistujamäärä on rajallinen, joten ilmoittautuessa ei ollut tietoa, saako LRY edustajaa paikalle. 

o [Tilannepäivitys 11.12.: Jarkko osallistuu kokoukseen etänä. LRY säästi matkakulut.] 
 

9. Seuraava kokous 
- Teams ma 18.12.2023 klo 14-15:30 

 

10. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 15:15 


